
    
 

Amendement G 

 

Datum ingekomen 14 december 2015 

Volgnummer   

Status  

Registratienummer Bij15-799 

 
Bouw energieneutrale woningen 

 

De raad van de gemeente Heerhugowaard in vergadering bijeen op 15 december 2015, behandelend 

agendapunt 11 met als onderwerp Strategie Duurzame Ontwikkeling Heerhugowaard 2016 t/m 2019’ 
 

Constaterende dat, 

- Het Rijk in navolging van Europa als doelstelling heeft neergelegd dat vanaf 2020 elke 

nieuwbouwwoning energieneutraal moet zijn. 

- Dat dat inhoudt een EPC van 0. 

- Dat Heerhugowaard hierin al projecten heeft lopen zoals Nul op de Meter  

 

Overwegende dat, 

 

- De ambitie in de Strategie moet zijn in aanloop van 2020 al substantieel nieuwbouwwoningen te 

(laten) realiseren met een EPC van 0. 

- De strategie erop moet zijn gericht de bouwsector in samenspraak met de gemeente als verbinder 

en aanjager al voor 2020 ruimschoots toe te werken naar een 100 procent bouwen van 

energieneutrale woningen 

- De Strategie daarin te weinig ambitieus is in zijn huidige formulering 

 

Besluit  

- De passage nieuwbouw op pagina 27 als volgt te wijzigen:  

 

Verwijderen: 

De komende jaren zal de normering voor energieprestatie (EPC) voor 
nieuwbouwwoningen steeds verder worden aangescherpt. In 2020 gaat deze naar nul. Vanaf dat moment 
zal iedere nieuw te bouwen woning energieneutraal zijn, en lost dit probleem zich “vanzelf op”. Ondanks 
het nog steeds fragiele herstel en de enorme concurrentie op de huidige woningmarkt blijven wij 
vooruitlopend hierop, maar ook om hier het goede voorbeeld te geven samen met vooruitstrevende 
ontwikkelaars zoeken naar de mogelijkheden om een aantal “nul op de meter woningen” ruim voor 2020 
te realiseren. 

 

En te vervangen door: 

De komende jaren zal de normering voor energieprestatie (EPC) voor 
nieuwbouwwoningen steeds verder worden aangescherpt. In 2020 gaat deze naar nul. Vanaf dat moment 
zal iedere nieuw te bouwen woning energieneutraal zijn. Vooruitlopend hierop, maar ook om hier het 
goede voorbeeld te geven, blijven wij samen met ontwikkelaars zoeken naar de mogelijkheden om voor 
2020 al te komen tot een percentage nieuwbouwwoningen met een EPC van nul oplopend naar 100 
procent in 2020. 

 

GroenLinks 

R. Schoemaker 

 


